

REACH Limited Declaration FORM

Company name : ROSENBERG VENDÔME

REACH / compliance contact : Marc SITARZ

Title : Chief Executive Officer

Email address : m.sitarz@ecofit.com

Phone number : +33 (0)2 54 23 14 54

L'article 33 du règlement REACH, impose que : « tout fournisseur d'un article contenant une substance extrêmement préoccupante (critères définis à l'article 57) ou « SVHC » (Substance of Very High Concern) à une concentration supérieure à 0,1% (w/w), fournit au destinataire de l'article des informations suffisantes dont il dispose pour permettre l'utilisation dudit article en toute sécurité et comprenant, au moins, le nom de la substance ».

Nous avons analysé et pris en compte la dernière « liste des substances candidates » très préoccupantes (SVHC) telle que mise à jour sur le site www.echa.europa.eu en date du 25 juin 2025.

Sur cette base et à notre meilleure connaissance, nous déclarons que les produits que nous fabriquons et vendons sont conformes à la réglementation et ne contiennent pas de façon intentionnelle des substances listées au-delà de 0,1% de concentration.

Il n'y a donc pas lieu de réaliser une communication telle que définie par l'article 33 du règlement REACH ni une notification telle que définie dans l'article 7(2).

En tant que Distributeur / Producteur d'Articles / Utilisateur en aval, notre entreprise n'a pas d'obligation d'enregistrement des substances.

Nous nous assurons que nos fournisseurs ont ou auront préenregistré / enregistré les substances pour lesquelles REACH est applicable.

Article 33 of the REACH Regulation requires that: "any supplier of an article containing a substance of very high concern (criteria defined in Article 57) or "SVHC" (Substance of Very High Concern) at a concentration above 0.1% (w/w), shall provide the recipient of the article with sufficient information available to them to enable the article to be used safely and including, at least, the name of the substance".

We have analyzed and taken into account the last updated "candidate list" of the substances of very high concern (SVHC) as published on website www.echa.europa.eu on 25/06/2025..

On this basis and according to our best knowledge, we declare that the articles we provide are compliant to the regulation and do not intentionally contain any substance listed above the limit of 0,1% of concentration.

Therefore, there is no need for communication according to the article 33 of the REACH regulation, nor notification according to article 7(2).

As Distributor / Articles' Producer / Downstream User, there is no obligation of our company to register/pre-register anything.

We ensure that our upstream suppliers pre-register/register substances for which REACH registration requirements are applicable.


Vendôme - Tuesday, 08 July 2025
Marc SITARZ,
Chief Executive Officer